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PROTOKOLL SM 05/2022 

Datum: 2022-10-12 

Plats: Telefonmöte  

Säkerhet och Miljökommitté Närvarande: 
(* = beslutande) 

* 
* 
* 
* 
* 
* 
* 
 
 
 
 
 
 

 
 

Pernilla Karlsson, ordförande 
Frankie Larsen, miljö 
Tord Janervik, Bana 
Ulf Jernström, Säkerhet 
Jan-Olof Nyman 
Mikael Karlstedt 
 
Rickard Johansson 
Börje Fröberg 
 
 

 Under §000: 
 

… 
 

 Under §§000-000: 
 

… 
 

 Frånvarande:  
Maria Lannerås 

 

   

 

§ 66 Mötets öppnande 
§ 67 Föregående mötesprotokoll 
§ 68 Fastställande av mötets dagordning 
§ 69 Pågående ärenden 
§ 70 Ekonomi 
§ 71 Banbesiktning utbildning 
§ 72 Banbesiktningsträff, Storvik 
§ 73 Säkerhets. Och miljöincidentsrapporter 
§ 74 Höljes 
§ 75 Nyhetsbrev 
§ 76 Crosskart, ljudmätning   
§ 77 Strängnäs 
§ 78 Studiebesök, dynamitbacken 
§ 79 Allmänt från, BSA, Miljö, Säkerhet och Bana 
§ 80 Kommittéträff 2022 
§ 81 Övrigt 
§ 82 Nästa möte  
§ 83 Mötets avslutande 
 

§ 66 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat. 
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§ 67 Föregående mötesprotokoll 
 
Föregående protokoll uppläses och godkändes. 

§ 68 Fastställande av mötets dagordning 
 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

§ 69 Pågående ärenden. 
 
Finns inga. 

§ 70  Ekonomi. 

 Vi diskuterade ekonomin och det fanns inga kommentarer. 

§ 71 Banbesiktning utbildning. 

Vi planerar teamsmöten i början. 

§ 72 Bilcross, Storvik. 

Pernilla Karlsson, Jan-Olof Nyman var på studiebesök inför deras tävling, kollade även 

säkerheten på banan och allt var ok. 

§ 73 Säkerhets. Och miljöincidentsrapporter. 

Rikard Johansson pratar med Sören om att göra det lättare att hitta dessa dokument på 
SBF´s hemsida. 

§ 74 Höljes. 
 
 Maria hade inget att rapportera, hon har haft kontakt med Pernilla Karlsson. 

 

§ 75 Nyhetsbrev. 
  

Pernilla Karlsson och Frankie Larsen fortsätter att jobba med detta, planeras i kommande 
vecka. (42) 

 
§ 76 Crosskart, ljudmätning  .  

 
Pernilla Karlsson och Frankie Larsen var och gjorde mätningar på Västerås motorbana. 
Fanns många som låg högt. Svårt att göra mätning utan avancerad utrustning. 

 

§ 77  Strängnäs. 
  

Rickard redogjorde för handläggningen av tävlingen i Strängnäs.  
 

 
§ 78 Besök Dynamitbacken, Uddevalla.  
 

Börje Fröberg och Pernilla Karlsson var på besök på en backtävling i Uddevalla.                                                                                                                                                  
Stort startfält med både rally och rallycross bilar som tävlade.  Se bilaga                 

 
§79   Allmänt från, BSA, Miljö, Säkerhet och Bana. 
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 BSA: Inget att rapportera 
  

 Miljö: Miljöcertifieringen funkar att lägga in i LOTS. Jobbar på ny certifiering ihop med 
Svemo. Miljöforum i Oktober. 
 
Säkerhet: Inkommit ett fåtal olycksrapporter. 
 
 Bana: Tord har varit domare på Carl-Phillips pokalen med Mikael Karlstedt som var 
domarordförande. 

  

§ 80 Kommittéträff 2022 
 
 Pernilla Karlsson skickar inbjudan. 
 
§ 81 Övrigt. 
 
 Dags att tänka på verksamhetsberättelsen och budget äskande för 2023. 
 

§ 82 Nästa möte 
    
  Ordförande kallar vid behov. 
 
§ 83 Mötets avslutande 
 
  Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat  

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Frankie Larsen Pernilla Karlsson 
 


